

Appendix
(A.)
19th Augt.

son may take away at one time. The books thus borrowed from the Library are sometimes returned much damaged, and certain classes of books are more injured than others. For the sake of the better preservation of the valuable collection of books which the Library now contains and which is every day increasing, the Librarian takes the liberty of making the following suggestions:—

Would it not be expedient to rescind (during the recesses) the rule which allows books to be taken out of the Library? And in order to afford facilities to studious persons who are desirous of consulting the books in the Library, would it not be proper, in that case, during the recesses, to keep the Library open without interruption from 9 in the morning until 4 in the afternoon, instead of during the hours hitherto adopted, that is to say, from 9 o'clock till noon, and from 2 till 5 in the afternoon?

The whole nevertheless humbly submitted.

JASPER BREWER,
Librarian.

Volumes que chaque personne a droit d'emporter à la fois. Les Livres empruntés de la Bibliothèque sont rendus quelquefois bien endommagés, et certaines classes de Livres sont plus maltraitées que d'autres. Dans l'intérêt de la conservation de la collection précieuse de Livres que la Bibliothèque possède, et qui augmente tous les jours, le Bibliothécaire prend la liberté de soumettre les propositions suivantes:—

Ne conviendrait-il pas de rescinder (durant les vacances) la règle qui permet d'emporter des Livres? Et, afin de faciliter aux personnes studieuses qui désirent consulter les Livres de la Bibliothèque, ne serait-il pas à propos, dans ce cas, de tenir la Bibliothèque ouverte durant les vacances, sans interruption depuis neuf heures, A. M. jusqu'à 4 heures P. M., au lieu des heures accoutumées, jusqu'à présent, c. à d. depuis 9 heures jusqu'à midi, et depuis 2 heures jusqu'à 5 heures?

Le tout néanmoins respectueusement soumis.

JASPER BREWER,
Bibliothécaire.

Appendice
(A.)
19 Août.

(A.)

LIST of Books added to the Library of the House of Assembly since the Session of 1836.

Théologie, Culte, &c.

Paley's Natural Theology, by Brougham and Bell. London, 1836.	2	Svo.
---	---	------

Economie Politique, &c.

Pamphlets for the People; edited by J. A. Roebuck, M. P. London, 1835.	1	"
First annual Report of the Poor Law Commissioners for England and Wales. London, 1835.	4	"

Droit Constitutionnel.

Mirror of Parliament for 1835.	3	fol.
--------------------------------	---	------

Lois des Colonies.

Journals of the Assembly of New Brunswick, 1836.	1	4to.
Laws of ditto. Session 1836.	1	"
Journals of the Assembly of Newfoundland 2d Session, 1835.	1	"
Laws of ditto ditto.	1	"
Journals of Nova Scotia, Session 1836.	1	"
Laws of ditto ditto.	1	"
Journals of Prince Edward Island, Session 1836.	1	"
Laws of ditto ditto.	1	Svo.
Wheaton's American Reports. [8th vol.]	1	"

This last volume, belonging to a set of 12 volumes, was lost, and has been procured to complete this Edition.

Physique, Mathématiques, &c.

Entretiens sur la Minéralogie, d'après la méthode du célèbre Halli, par Ambroise Tardieu, 1825.	1	12o.
Library of Useful Knowledge, [suite.]	2	8vo.

Carried up, 19

(A.)

LISTE des Livres ajoutés à la Bibliothèque de la Chambre d'Assemblée depuis la Session 1836.

Arts Mécaniques, &c.

	Brought up, 19	
Mechanic's Magazine, [24th Vol.]	1	8vo.
Repertory of Patent Inventions. 5th Vol. N. S.	1	"
The Cotton Manufacture of Great Britain, by Andrew Ure, M. D. London, 1836.	2	"

BELLES LETTRES.

Livres d'Ecole procurés par le Révd. Messire Holmes, du Séminaire de Québec.

Salles d'Asyle.

L'Ami de l'Enfance; Journal des Salles d'Asyle, deux années, en brochure.		
Chants pour les Salles d'Asyle.	1	8vo.
De la direction des Salles d'Asyle.	1	"
Des Salles d'Asyle en Italie.	1	"
Lettres à ma femme sur les Salles d'Asyle.	1	"
Cochin—Manuel des Salles d'Asyle.	1	"
Instruction sur les Salles d'Asyle.	1	"
Alphabet, en Caractères Romains.		
Chiffres Arabes.		
Histoire Sainte, 1ère partie, coloriée.		
Texte explicatif. [à recevoir.]		
Histoire de Jésus-Christ, 12 Sujets coloriés.		
Texte explicatif et questionnaire.	1	8vo.
Histoire Naturelle, 1ère partie, Animaux domestiques, 10 Sujets coloriés.		
Texte explicatif et questionnaire.	1	8vo.
Histoire Naturelle, 1ère partie, Animaux sauvages, 10 Sujets coloriés.		
Texte explicatif et questionnaire.	1	8vo.
Culture et emploi du Blé. 6 Sujets coloriés.		
Texte explicatif et questionnaire.	1	8vo.

Carried forward, 33